

## Indkaldelse til bestyrelsesmøde

|                             |                                                                                                                                 |
|-----------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <b>Dato:</b>                | 12. juni 2025                                                                                                                   |
| <b>Tid:</b>                 | 09.00 - 16.00                                                                                                                   |
| <b>Sted:</b>                | Skansevej 90b, 9400 Nørresundby                                                                                                 |
| <b>Indkaldte:</b>           | Peter, Lotte, Kathja, Julie, Lars, Henrik, Ellen, Nanna, Morten, Mona, Pia, Else, Thomas, Hanne, Anne (PLS) og Helle (referent) |
| <b>Afbud:</b>               | Hanne, Henrik skal gå ca. 1345 og Julie før lidt tidligere                                                                      |
| <b>Dirigent/er:</b>         | Pia og Lars                                                                                                                     |
| <b>Referent:</b>            | Helle                                                                                                                           |
| <b>Praktisk ansvarlige:</b> | Nanna og Kathja<br>Husk at der skal vælge sang!                                                                                 |

## Dagsorden:

- 1. Lukket møde**
- 2. Sager til behandling/beslutning**
  - 2.1. Forberedelse af HB
  - 2.2. Generalforsamling 2025
  - 2.3. Nedsættelse af arbejdsgruppe julearrangement
  - 2.4. Opsamling AEIJ
  - 2.5. Ligeløn
- 3. Nyt fra HB**
- 4. Sager til orientering**
  - 4.1. Flytning
  - 4.2. Organiseringsgrader – udsat til næste møde
  - 4.3. Arbejdsskadestatistik 2023
- 5. Forberedelse af næste mødes dagsorden**
- 6. Evt.**

## Behandling og Referat:

- 1. Lukket møde**
- 2. Sager til behandling/beslutning**

*2.1. Forberedelse af HB*  
v/Peter

Materiale til todages HB-møde skulle være kendt når vi holder KB møde, og da vi ved der efter al sandsynlighed er punkter på som har stor betydning for det lokale arbejde, vil vi forberede HB mødet sammen i Kredsbestyrelsen.

HB-medlemmerne har forberedelsesmøde dagen før KB mødet, så vi forbereder punktet på dette møde.

Da dagsorden kommer kort tid inden KB mødet, skal I være opmærksomme på hvornår den frigives, så I hver især kan forberede jer.

#### Behandling/beslutning

HB-medlemmerne ønsker, at vi diskuterer pkt. 5.3, 5.6, 5.11 og ??

Pkt. 5.3. Forlængelse af politisk konsulent

Besluttet at bruge overskudsmidler til forlængelse af ordningen frem til 30/6 2028. Vi skal dele med Bornholm.

God debat om kredsbestyrelsesmedlemmernes holdninger, der er et ønske om, at en bedre evaluering og at ansvarsområderne bliver mere ambitiøse. Hvor er værdien for medlemmerne henne i denne ordning? Kunne der evt. ændres i formåls teksten så medlemmerne blev inkluderet? Det politiske ansvar ligger hos dem, som er valgt til det på generalforsamlingen, det vil i Nordjylland aldrig blive lagt på en ansat.

Der gives en skriftlig orientering efter HB.

Pkt. 5.6 Budgetforudsætninger og -rammer 2026

Enighed i bestyrelsen, at de ikke ønsker, at kontingentet skal stige. Undring over, hvorfor man ikke følger analysens anvisninger. Prisen er hver gang til diskussion, ville ønske det handlede mere om værdier en kroner/øre.

Pkt. 5.11 OK-26 på det offentlige område

Fra kreds Nordjylland sender vi alle forslag ind, som modtages i kredsen. Opfordring til at bruge postkortene.

Vedr. mødeformen TR-stormøde om OK26, var oplevelsen fra flere, at de hellere ville have et digitalt møde også for at spare transporttiden og evt. med en opdeling i overenskomstgruppe, døgn, PFF osv.

Pkt. 5.12 Kontingentfritagelse i kampagne for flere medlemmer

Bestyrelsen synes generelt, at dette er en dårlig ide.

*2.2. Generalforsamling 2025*  
v/Peter

Evt. yderligere inspiration til beretning som tager udgangspunkt i tidligere udsendt dokument omkring kredsens politiske indsats og en runde på, hvem som genopstiller.

Herunder også 1. behandling af budget 2026. Vi kender ikke alle forudsætningerne for budgettet, så det fremsendte, bygger på beløb som vi kender fra indeværende år.

En anden faktor som vi ikke kender, er om der tilføres økonomi til en ekstra ansættelse, hvilket modsvares af at der så ikke skal reduceres med en stilling som er forudsat i det fremsendte.

På samme vis kender vi ikke det endelige indtægtsgrundlag, da HB også skal tage stilling til evt. regulering af kontingent.

Vi satser på at vi ud fra HB-dagsorden kan få en god indikator på hvad vej det går.

Bilag: Budgetforslag 2026 samt noter og politisk indsats (KB 6/3)

#### Behandling/beslutning

Alle meldte tilbage, at de genopstiller, få havde lidt tvivl. Henrik opstiller også til HB.

Orientering fra Kathja om valgformen af kreds næstformand. Advokat har vurderet, at alle kreds næstformænd vælges uden rangorden, men vælges stadig med flertal.

Vedr. Budget 2026, er der lavet generelle besparelser, hvor det er muligt og vi arbejder nu ud fra rammer for hvert område.

Vi indstiller til fortsat at have 4 valgte, dette medfører en øget lønudgift, og så forventes en indtægt omkring beslutning politisk konsulent. Vi mangler også de korrekte tal for indtægter, da dette først beslutes på HB-mødet.

De endelige tal vil fremgå til 2. behandlingen i august.

Den kommende kredsbestyrelse skal arbejde på at finde yderligere besparelser.

Kassererrollen; efter oplevelserne med at have en kasserer som ikke har sin daglige gang på kredsen, indstiller FU til, at en af de frikøbte stiller op til denne post.

### *2.3. Nedsættelse af arbejdsgruppe julearrangement* v/Peter

Der nedsættes en arbejdsgruppe til arrangementet. Peter og Helle deltager fra kredskontoret.

#### Behandling/beslutning

Henrik og Lars deltager i arbejdsgruppen. Helle indkalder til møde efter sommeren.

### *2.4. Opsamling AEIII* v/Peter

Opsamling fra oplevelser m.m. fra AEIII.

Der var rigtig mange gode og kompetente oplæg, som peger på centrale udfordringer/muligheder i det socialpædagogiske arbejde, så Kredsbestyrelsen kan vurdere på om der er noget vi kan/skal bruge i kredsbestyrelsesarbejdet?

#### Behandling/beslutning

En kæmpe oplevelse for alle og stor ros til Peter i hans rolle.

Efter gruppearbejde kom der forslag om, at emnet Medfølelsens pris, omkostningen med at arbejde med faget skal være et gennemgående tema for næste års arbejde. Være obs på de aftaler so forpligter og regulerer arbejdet.

### *2.5. Ligeløn* v/Peter

Vi har fået en ny ligelønsredegørelse, som vi vil gennemgå.

Bilag: Socialpædagogerne Ligelønsregnskab 2024

#### Behandling/beslutning

Redegørelsen er blevet vendt i næsten alle udvalg. Der er størst ulighed for funktionsløn, så her bør vi lægge stor opmærksomhed.

### **3. Nyt fra HB**

Intet nyt.

### **4. Sager til orientering**

Herunder orientering fra diverse centrale udvalg.

#### *4.1. Flytning* v/Peter

Orientering om status vedr. flytning.

#### Orientering

Sidste nyt er, at vi kan flytte til november. Kredsbestyrelsen bad FU om at overveje evt. reception/åbent hus i anledning af flytningen.

#### *4.2. Organiseringsgrader – udsat til næste møde* v/Julie

Vi har nu ny data for medlemsudviklingen. Passer vores aktiviteter til det som tallene viser? Er der steder hvor vi skal have større fokus?

Bilag: Organiseringsgrad private 2020-2023 og Data 2018-2024 Nordjylland

#### *4.3. Arbejdsskadestatistik 2023* v/Lotte

Vi har modtaget den nye oversigt over arbejdsskader for Nordjylland. Rapporten fremlægges til orientering.

Bilag: Arbejdsskadestatistik 2023 og Arbejdsskadestatistik 2023 Nordjylland.

#### Orientering

Statistik udarbejdes 1 gang årligt, Lotte gennemgik den kort.

Psykiske arbejdsulykker anerkendes mere og mere hvilket er positivt.

### **5. Forberedelse af næste mødes dagsorden**

Bemærkning:

Bestyrelsen skal udpege en repræsentant til planlægning af næste mødes dagsorden sammen med kreds-kontoret.

Dato og tid er reserveret til den 14. august 9 – 10.

#### Behandling/beslutning

Else indkaldes og mødet ændres til kl. 8.

### **6. Evt.**

Ansatte på Socialtilsyn fik besked i går omkring ændringerne. Forbundet har gjort en ringe indsats i forhold til sagen.

Else: kontanthjælpsreform, store forringelser for borgerne.

Peter: Frygtelig dilemma, men vi er faglig organisation for medlemmer som arbejder med de pressede borgere, men andre må gå på deres vegne.

Lotte: Praktikvejlederkonference er næsten færdig, kommer besked omkring økonomien omkring oplægsholder og forplejning.